
 

COMPAGNIE FRANÇAISE D’ASSURANCE POUR LE COMMERCE EXTERIEUR, TAIWAN BRANCH  

A5, 6F, NO. 16, SEC. 4, NANJING E. RD., TAIPEI 10553, TAIWAN R.O.C. 
法商科法斯產物保險股份有限公司台灣分公司 - 10553 台北市松山區南京東路四段 16 號 6 樓 A5 室 
電話. +886 2 2577 5797 - 傳真. +886 2 2577 5795 
taipei@coface.com - www.coface.com.tw 

本商品經本公司合格簽署人員檢視其內容業以符合保險精算原則及保險法令,惟為確保權 
益，基於保險業與消費者衡平對等原則，消費者仍應詳加閱讀保險單條款與相關文件，審
慎選擇保險商品。本商品如有虛偽不實或違法情事，應由本公司及負責人依法負責。 

保戶查詢其投保及最近一期繳費狀況專線 : (02) 2577-5797 

 

 
科法斯產物應收帳款信用保險利潤分享附加條款(BR) 
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F13.02 PROFIT-SHARING   (BR) 

 

 
 

 

 
 

      

At the end of each insurance period, you will have the right to possible profit-sharing of this period calculated as fol-

lows: 

 
a) Upon settlement of the last claim for the said period, we will open an account. We will enter on the credit 

side the premiums paid by you for this period, and enter on the debit side a percentage of those premiums - 

specified in the Schedule – and the net claim payments for this same period. 

 

b) Should this account show a credit balance, we will refund to you a percentage of this credit balance, as speci-

fied in the Schedule. 

 

c) Your request for payment of the profit-sharing, shall constitute a waiver of your rights to payment of any 

subsequent claims relating to the insurance period for which the profit-sharing is paid. 
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